

Donation to the flood relief efforts in Henan Province, China

Our thoughts are with all those impacted by the flood in Henan Province, China.

ALBION Cosmetics (Shanghai) Co.,Ltd, (Headquarters in Hongkou District, Shanghai. Chairman, Tomoyuki Nio), a subsidiary of Albion Co., Ltd (Headquarters in Tokyo, Japan. The President and CEO, Shoichi Kobayashi.) will donate to help relief efforts related to the flood in Henan Province, China through the Shanghai Charity Foundation.

We wish for the fast recovery of those areas impacted by the flood.

Donation Detail

From ALBION Cosmetics (Shanghai) Co., Ltd

To Shanghai Charity Foundation

Amount 1 million yuan

驰援中国河南省洪水灾情的捐赠金

近日在中国河南省发生了严重的洪灾灾情,在此特向遭受灾情影响的人们致以最为诚挚的慰问。

株式会社奥碧虹(总公司:东京都中央区;社长:小林章一)的中国子公司:奥碧虹(上海) 化妆品贸易有限公司(总部:上海市虹口区;董事长:仁尾智行)决定捐赠以下款项,用以支援河 南省的洪水抗灾。

衷心祝愿灾区尽早恢复常态。

捐赠方 奥碧虹(上海)化妆品贸易有限公司

接受捐赠方 上海市慈善基金会基金会

捐赠金额 100万元